
Binnengekomen opmerkingen op het voorlopig ontwerp  

 

Thema Opmerking/vraag Reactie 

 
 
 
 
 
 
 
 
Groen 

Niet alle gebruikte termen en afkortingen kan ik 
terug vinden in de sortimentsgids. Zouden jullie hier 
een toelichting op kunnen geven? Het gaat om: - 
Plantvakrand - Kantverharding - Inritblokken - FAS - 
Prunus inboet (in de speeltuin) Het is voor mij nu niet 
mogelijk om op deze onderdelen een reactie te 
geven.  

In de sortimentsgids staan alleen de afkortingen genoemd en niet alle 
termen. Hierbij een antwoord op uw vragen. 1. Plantvakranden: deze 
hebben we toegevoegd in de sortimentsgids. 2. Kantverharding: dit gaat 
om de zijkant van verharding. 3. Inritblokken:  dit is een korte verhoging 
om de voorrangssituatie te benadrukken. 4. FAS: De afkorting FAS staat 
inderdaad op het ontwerp genoemd. Deze hebben we verwijderd. Deze 
beplanting komt niet op die plek. 5. Prunus inboet: dit betekent dat kale 
plekken in de beplanting (Prunus) die er nu al is, opgevuld worden met 
dezelfde soort. 

Groen 

Het valt mij op dat de inrit naar onze straat heel bond 
wordt beplant. Links is gekozen voor rode bloemen. 
Rechts een combinatie van paars en geel. Persoonlijk 
vind ik dat niet mooi. Is het niet mogelijk om tinten 
uit dezelfde kleurfamilie te gebruiken? Dus paars en 
roze? Of wit en geel. In de speeltuin is dit veel beter 
op elkaar afgestemd. Geeft een rustiger beeld. 
Kunnen jullie dat aanpassen?  

De Mahonia 'Blackfoot' bloeit niet tegelijk met de andere beplanting. De 
Mahonia bloeit in april/mei. De Buddleja davidii 'Blue Chip' bloeit in 
juli/oktober. We vervangen de Rosa 'Red Meidiland' door de Rosa 'Short 
Track'. Deze bloeit roze in juni/oktober. 



 Overig 

Ik vind in bij de binnengekomen opmerkingen van de 
eerste bijeenkomst niets terug van de overlast van 
Eksters. Dit wordt door alle bewoners ervaren. Dit 
was een hot item. In deze context is het spijtig dat de 
bomen niet vervangen worden voor kleinere 
exemplaren.  
 
Ik heb de indruk dat elders in de Zilverkamp dit wel is 
gedaan. Door het vergroten van de boomspiegels 
krijgen ze zelfs meer ruimte om te groeien. Dat zal de 
overlast van Eksters alleen maar doen toenemen. Dat 
is helemaal tegengesteld aan de behoefte van de 
bewoners. Waarom wordt dit genegeerd? Ik word 
hier niet blij van.  

De ekster is een jaarrond beschermde vogelsoort. Het nest wordt gezien 
als een vaste rusten verblijfplaats. Het is zonder toestemming van de 
provincie niet toegestaan om eksters in een woonwijk te verjagen. De 
provincie geeft hier niet zomaar toestemming voor. Er moet dan 
aantoonbare schade zijn die niet op te lossen is. Geluidsoverlast en het 
vies maken van auto's wordt niet gezien als aantoonbare schade die niet 
op te lossen is.  
 
Een externe partij heeft de bomen in uw straat gecontroleerd. Hier kwam 
uit dat de bomen in uw straat in een goede staat verkeren. De gemeente 
heeft als afspraak dat gezonde bomen niet worden gekapt. De bomen in 
uw straat zijn onderdeel van de nevenstructuur van de Zilverkamp. Er 
zitten veel kabels en leidingen in de grond. Hierdoor kunnen we vaak 
geen nieuwe bomen planten. Een boom weghalen betekent dan dat er 
geen boom meer terug kan komen.  
 
Daar komt bij dat als we bomen met eksternesten willen kappen we hier 
een ontheffing op de Flora- en faunawet  voor moeten aanvragen. Een 
ontheffing op het kapot maken van eksternesten of het verjagen van 
eksters wordt niet zomaar verleend. Helemaal niet als de bomen gezond 
zijn.  
 
Onze expert heeft nog wel wat tips om overlast kleiner te maken. Eksters 
zijn altijd op zoek naar voedsel. Verwijder daarom afval en plaats 
vogelvoer in speciale voedersilo's. Hang geen vetbollen op. Als eksters 
minder toegang tot voedsel hebben zijn ze ook minder geneigd om hier te 
verblijven en te nestelen. 

 Bestrating 

Ook is tijdens de bijeenkomst aangegeven dat de 
banden rondom de bomen voor overlast zorgen bij 
het parkeren. Jullie reactie is hierop is om de banden 
te vervangen. Dat begrijp ik niet helemaal. Dat is toch 

Door de krappe parkeervakken moeten de bomen beschermd worden. 
Om de bomen te beschermen passen we verhoogde banden toe. 



geen oplossing voor het probleem? Wat is de 
motivatie om deze extra kosten te maken?  

 Verkeersveiligheid 

Ik zie geen opmerking over de aansluiting van de 
stoep van de Kuunskop (bij de inrit) op de stoep van 
de Holthuizerdreef. Nu is een rechte en logische 
oversteek niet mogelijk. Dit komt doordat de opening 
in de beplanting op de Holthuizerdreef veel verder 
naar links ligt. Hierdoor moet je een stuk over de 
straat lopen en tussen auto’s door manoeuvreren.  
 
Niet heel wenselijk en veilig lijkt mij. Ik vertrouw erop 
dat jullie dit nog meenemen in het ontwerp voor de 
Holthuizerdreef. Ik zou graag zien dat deze 
opmerking wordt genoteerd.  

Deze nemen we mee bij de plannen voor de Holthuizerdreef. 



Overig Met name de eksters, het parkeer probleem en de 
keuze voor de huidige bomen die in de zomer veel 
hars verliezen, zijn voor de bewoners echt 
problematisch. Het algemene gevoel is dat er niet 
geluisterd wordt om de problemen op te lossen. 
Iedereen ziet natuurlijk het voordeel van een groene 
wijk in. Dit staat niet in verhouding tot de schade die 
er aan de huizen en auto’s ontstaan, door de vele 
eksters en de bomen.  
 
Misschien kan de gemeente helpen om op 
natuurlijke manier met name het ekster probleem op 
te lossen. Hiermee zal een veel groter draagvlak 
ontstaan.  

De Ekster is een jaarrond beschermde vogelsoort. Het nest wordt gezien 
als een vaste rusten verblijfplaats. Het is zonder toestemming van de 
provincie niet toegestaan om eksters in een woonwijk te verjagen. De 
provincie geeft hier niet zomaar toestemming voor. Er moet dan 
aantoonbare schade zijn die niet op te lossen is. Geluidsoverlast en het 
bevuilen van auto's wordt niet gezien als aantoonbare schade die niet op 
te lossen is.  
 
Een externe partij heeft de bomen in uw straat gecontroleerd. Hier kwam 
uit dat de bomen in uw straat in een goede staat verkeren. De gemeente 
heeft de afspraak dat gezonde bomen niet worden gekapt. De bomen in 
uw straat zijn onderdeel van de nevenstructuur van de Zilverkamp. Er zijn 
veel kabels en leidingen in de grond aanwezig. Hierdoor kunnen we vaak 
geen nieuwe bomen planten. Een boom weghalen betekent dan dat er 
geen boom meer terug kan komen.  
 
Als we bomen met eksternesten willen kappen moeten we een ontheffing 
op de Flora- en faunawet  aanvragen. Een ontheffing op het kapot maken 
van eksternesten of het verjagen van eksters wordt niet zomaar verleend. 
Helemaal niet als de bomen gezond zijn.  
 
Onze expert heeft nog wel wat tips om overlast kleiner te maken. Eksters 
zijn altijd op zoek naar voedsel. Verwijder daarom afval en plaats 
vogelvoer in speciale voedersilo's. Hang geen vetbollen op. Als eksters 
minder toegang tot voedsel hebben zijn ze ook minder geneigd om hier te 
verblijven en te nestelen. 
 
 
 
 
 



  
 
 
 
 
 
 
Bestrating 

Het nieuw bestraten is volgens de meeste bewoners 
een verspilling van gemeenschapsgeld. Het is niet 
duidelijk waarom die nu gedaan zou moeten worden. 
De huidige straten zijn echt niet zo slecht om dit te 
rechtvaardigen. De kosten in deze moeilijke tijd voor 
zowel gemeente alsmede de bewoners zou beter 
ingezet moeten kunnen worden. Het draagvlak is erg 
laag op deze manier. 

We hebben de situatie nog een keer bekeken. We laten de rijbaan zoals 
deze nu is. De stoepen, paden en parkeervakken vervangen we wel. 

 Overig 

Als de straat opgebroken wordt is ons huis dan wel 
bereikbaar met een rolstoel?  

De aannemer houdt rekening met persoonlijke situatie, in het bijzonder 
bij rolstoelgebruikers. 

 


